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PROTOKÓŁ Nr 11/20 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu  28  kwietnia 2020 r. 

godz. 13:00 

 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 6 członków Komisji: 

 

1. Jacek Bruździak  

2. Janusz Jarosz 

3. Danuta Kurnyta  

4. Violetta Majak  

5. Bogdan Murawski  

6. Mariusz Łobos  
 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 0 członków Komisji: 

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały (z autopoprawką) zmieniającego uchwałę w sprawie 

statutu Żłobka Miejskiego w Kamiennej Górze – 46.1.2020 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie przyjęcia 

wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Kamienna Góra – 47.2020 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie wprowadzenia 

zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 2020 rok – 48.2020 

6. Zaopiniowanie pisma Tauron Dystrybucja S.A. w sprawie zwolnienia z podatku od 

nieruchomości- BRM.0005.4.2020 

7. Zapoznanie się z pismem Podsekretarza Stanu w Ministerstwie Finansów dotyczącym 

zmiany ustawy o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem CIOVID- 19, innych chorób zakaźnych oraz 

wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw- 

BRM.0012.6.13.2020 

 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 
 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. – 46.1.2020 

 

 Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 
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Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych przedstawiła i szczegółowo omówiła 

ww. projekt uchwały z autopoprawką /zał. Nr 1 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  

 

Ad.4. -47.2020 

  

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Z-ca 

Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.   

 

Ad.5. – 48.2020 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Z-ca 

Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Radna Violetta Majak – zaproponowała, aby w budżecie miasta na 2020 r. 

pozostawić inwestycje, które były zapisane w pierwotnej wersji uchwały przyjętej  

w 2019 r. Dodała, że nie powinno wprowadzać się nowych zadań inwestycyjnych, gdy 

wątpliwe jest wykonanie inwestycji już ujętych w uchwale budżetowej. Poprosiła  

o konkretne wskazanie, z jakich paragrafów, na jakie przesunięto środki. 

 

Z-ca Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska – odpowiedziała, że jest ogólne 

zmniejszenie środków i trudno jest wskazać konkretne paragrafy. 

 

Radny Jerzy Basta- przychylił się do propozycji radnej i wyraził takie samo zdanie, 

jak wyżej.  

 

Radna Violetta Majak – zapytała, czy po wprowadzeniu proponowanych zmian 

zmieni się wieloletnia prognoza finansowa gminy? 

 

Z-ca Skarbnika Miasta Beata Ścisłowska – odpowiedziała, że nie ponieważ zmiany 

odbywają się tylko w wydatkach inwestycyjnych.  

 

Komisja złożyła wniosek o nie wpisywanie do uchwały budżetowej zadania dot. 

przebudowy ul. Sportowej oraz zakupu nasypu kolejowego od PKP (wartość zadań 

570 000 zł) z jednoczesnym przeznaczeniem środków: 
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- 269 000 zł – Fundusz Norweski- ścieżka i chodnik na terenie OWŚ Zalew 

-100 000 zł – przyłącza instalacji gazowej do mieszkań i budynków komunalnych na 

os. Antonówka i ul. Polnej; 

-201 000 zł opracowanie dokumentacji projektowej i remontowej na drogi  

 

 Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. wniosek – jednogłośnie. 

  

 Powyższy wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

 

Ad.6.- BRM.0005.4.2020 

 

Komisja zadecydowała, że ww. pismo zaopiniuje się na kolejnym posiedzeniu tj. dnia 

7 maja 2020 r. o godz. 13:00.  

 

Ad.7.- BRM.0012.6.13.2020 

 

Komisja zadecydowała, że z ww. pismem zapozna się na kolejnym posiedzeniu tj. dnia 

7 maja 2020 r. o godz. 13:00.  

 

Ad.8. Sprawy różne. 

 

Spraw różnych nie wniesiono.  

 

Ad.9. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska 

 Przewodnicząca KSS 

 

     /-/  Danuta Kurnyta  


